



# UNITED

L A B O R A T O R I E S

**POWER UP is the quick and easy way to clean chiller coils.**

- 12-inch spray helps you get the clinging foam deeply into unit.
- Tough surfactants cut through built-up grease.
- Dual-Quat formula kills odors, leaves fresh lemon scent behind.
- No rinsing required.
- Deodorizes drip pans.

**Regular maintenance with POWER UP keeps your chiller coils working at maximum efficiency!**

- Clean equipment works better.
- Saves money on energy bills.
- Prolongs equipment life.

**DIRECTIONS:**

(Protective eyewear is recommended.)

1. Turn fan off.
2. Shake can well.
3. Remove any large clumps of material such as lint or fuzz manually.
4. Hold can 12 inches from surface of air intake side of the coil.
5. Blast coils, being sure to cover entire area.
6. Turn fan on. **NO RINSING REQUIRED.**

**WARNING:**

Contains Deionized Water (CAS# 7732-18-5), Tetrasodium EDTA (CAS# 64-02-8), Diethylene Glycol Monoethyl Ether (CAS# 111-90-0), 2-Butoxyethanol (CAS# 111-76-2), Propane (CAS# 74-98-6), and n-Butane (CAS# 106-97-8).

**HMIS® CODE:**

0=MINIMAL	HEALTH	1
1=SLIGHT	FLAMMABILITY	2
2=MODERATE	REACTIVITY	0
3=SERIOUS	PERSONAL PROTECTION	B
4=SEVERE		

**PERSONAL PROTECTION INDEX:**  
GLASSES and GLOVES

Manufactured and Printed in U.S.A. 606

**POWER UP**  
*FOAMING, NO RINSE*  
**CHILLER COIL CLEANER**

**UNITED 166**

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN**  
**CAUTION**  
EYE IRRITANT  
CONTENTS UNDER PRESSURE  
SEE SIDE PANELS FOR ADDITIONAL PRECAUTIONARY STATEMENTS.

NET WT. 19 OZ. (1 LB. 3 OZ.) 539 g.

- *Dual-Quat Action*
- *Fresh, Long-Lasting Lemon Scent*



*PRECAUCION AL USARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.*

**UNITED LABORATORIES, INC.**  
320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174  
1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

**UNITED 166 POWER UP**  
**CHILLER COIL CLEANER**  
UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.  
214 DOLOMITE DRIVE  
DOWNSVIEW, ONTARIO M3J 2N2

An M.S.D.S. for this product has been provided. Please read it carefully and follow all instructions when using or handling this product.

Une fiche signalétique a été fournie pour ce produit. Prière de la lire soigneusement et et d'en suivre toutes les instructions pendant l'usage et la manipulation de ce produit.

**WARNING:** Contents are under pressure. It may explode if heated. Contents may cause irritation and burns to the eyes or skin. Harmful if inhaled.

**PRECAUTIONS:** Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear gloves and safety glasses when handling or using this product. Wash thoroughly after handling. Do not ingest. Do not use this product near flames or sources of ignition; provide adequate ventilation. Do not puncture or incinerate this container, even when empty. Do not store at temperatures over 49°C.

**FIRST AID MEASURES:** EYES: Flush with plenty of water for at least 15 minutes while holding eyelids open. Call a physician or poison control center immediately. SKIN: Wash with soap and water. If irritation persists, call a physician or poison control center. IF INHALED: Remove to fresh air. If irritation persists, call a physician or poison control center. IF SWALLOWED: DO NOT induce vomiting. Call a physician or poison control center immediately.

**MISE EN GARDE:** Le contenu est sous pression. Il peut exploser s'il est chauffé. Le contenu peut causer de l'irritation ou des brûlures pour les yeux et la peau. Nocif s'il est inhalé.

**PRÉCAUTIONS:** Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Utiliser des gants et des lunettes protectrices pendant l'usage ou la manipulation. N'ingérer pas. N'utiliser pas ce produit près des flammes ou près de sources d'ignition; pourvoir une ventilation adéquate. Ne perforer et n'incinérer pas ce contenant, même lorsqu'il est vide. N'entreposer pas à des températures excédant 49°C.

**PROCÉDÉS DE PREMIERS SOINS:** POUR LES YEUX: Encastre ainsi que le fait qu'eau au bas mot 15 beaucoup de procès-verbal pendant que des paupières tenant ouvre. Appele un médecin ou empoisonne contrôle axe immédiatement. POUR LA PEAU: Débarbouille avec du savon et l'eau. Appele un médecin ou empoisonne si l'énervement s'obstine contrôle axe. EN CAS D'INHALATION: Enlève à un air fraîche. Appele un médecin ou empoisonne si l'énervement s'obstine contrôle axe. EN CAS D'INGESTION: Ne provoque pas vomir. Appele un médecin ou empoisonne contrôle axe immédiatement.